
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde 7. august 2019 – Afdeling 3 

Til stede.  

Lisbeth, Lars, Lene, Ellen Marie og Rose. 

 

Afbud fra. 

Jonas. 

 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt. 

 

2. Valg af referent. 

Lars. 

 

3. Henvendelse fra beboere. 

Der har ikke været henvendelser fra beboere. 

 

4. Afdelingsmødets afvikling 

Udkast til beretning blev gennemgået 

Der indkøbes kaffe, the, øl, vand og småkager 

Der tages kontakt til Østjysk Bolig for hjælp til gennemgang af budget og dirigent 

 

5. Forberedelse til budgetmøde. 

Vi blev enige om at vi godt kunne rykke mødetidspunktet fra kl 19 til kl 18, vi giver 

Lene Willis besked. 



 

6. Multibanen 

Det skal undersøges om det fremgår af husorden, hvornår der skal være ro på 

multibane/legeplads, hvis dette ikke fremgår af husorden, skal det overvejes om det 

skal indskrives i husorden at der skal være ro efter kl. 22 når lyset slukker 

Husorden gennemlæst der er ikke nævnt noget i den aktuelle udgave, 

 

7. Hærværk på henstillede køretøjer på p-pladserne 

Bestyrelsen er i kontakt med Østjysk Bolig og Politi vedr. problemstillingen  

Der undersøges pt om der må opsættes skilte om at området er overvåget 

Der arbejdes på at lave et arrangement, med Politi i løbet af efteråret vedr. hvad vi 

selv kan gøre og hvordan vi kan samarbejde med politiet. Der arbejdes på at have en 

dato inden afdelingsmødet. 

 

8. Information fra udvalgene 

Der har været afholdt møde med Torben Brandi vedr. hængepartier omkring 

manglende beplantning. Der forelægger ikke noget på skrift om leverancer vi ikke har 

fået leveret. 

Torben indhenter priser på tilsåning og vedligehold af blomsterhøjen, nyplantning af 

udgået bøgepur og beplantning omkring regnvandsbassin. 

Der var observeret kakler på husgavl gom ikke var skruet fast, dette skyldes 

reparation hvor det ikke er muligt at anvende skruer. 


